
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:285 Bristande vägunderhåll

Det bristande vägunderhållet och den bristande vägutbyggnaden av våra vägar 
gör att Trafikverket nu planerar att sänka hastigheten på drygt 400 mil väg och 
höja hastigheten på enbart ca 100 mil väg. 

När man färdas med bil utomlands i Europa möts man av bra vägar, bra 
framkomlighet och av betydligt högre hastigheter. Detta samtidigt som Sverige 
går åt andra hållet, det vill säga minskar framkomligheten och sänker 
hastigheterna. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser minister att på något sätt vända denna utveckling och se till att 
underhållet av och hastigheterna på våra vägar kan höjas i stället?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-29
Besvaras senast
2019-11-06 kl. 12.00


